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Ordizian, 2019ko urtarrilaren 28an, Udaletxe honetako batzar-aretoan bildu da TOKIKO GOBERNU-
BATZARRA, Ohiko bilkuran, honakoak bertaratu direlarik: 

BERTARATUAK: 

LEHENDAKARIA:  José Miguel Santamaría Ezeiza.

BERTARATUTAKO ZINEGOTZIAK: 

José Ignacio Iturrioz Gotor EAJ/PNV  
Jon Ander Caballero Zubelzu Ordiziako EH BILDU
Miren Alazne Sukia Galparsoro Ordizia Orain

BERTARATU EZ DIREN ZINEGOTZIAK:

Iñaki Dubreuilek adierazi du ezin izan 
duela etorri. 

PSE-EE (PSOE)

IDAZKARIA:
Ana Urkizu Kerejeta

AZTERTUTAKO GAIAK

EGUNEKO GAI-ZERRENDAKO GAIAK

1.-  2018ko abenduaren 12ko bilkurako  akta onartzea.
2.- 6.000 €tik gorako fakturak.
3.- Kontu-hartzailetzan teknikari baten beharra dagoela eta udal Kontu-hartzaileak egindako txostena. 
4.- Zerbitzuetako Buru lanpostua eta Arkitekto tekniko lanpostua sortzeko proposamena. 
5.- Zerbitzu orokorretako peoi lanpostua: kale-garbitzaile gidaria. 
6.- Hainbat txosten eta eskaera.
- 6.000 €tik beherako fakturak.
-Altamirako estadioan belar artifiziala duen zelaia.  
- Langileen izendapen eta kontratazioei buruzko informazioa. 
- 1449/2018ko Errege Dekretua ,Udaltzainek erretiroa hartzeko adina murriztea onartu dela eta, honen 
eraginen berri ematea. 

- GALDE-ESKAERETAN AZTERTUTAKO GAIAK.

ORDUTEGIA

HASIERA ORDUA: 15:15 AMAIERA ORDUA: 16,10 
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Lehendakari jaunak eman dio hasiera saioari, gai-zerrendako lehen puntuari helduta: 

1.- 2018ko abenduaren 12ko bilkurako akta onartzea.

Proposamena

2018ko abenduaren 12ko ohiko bilkurako aktaren zirriborroa onartzea.

Aho batez onartu da.

Jarraian, hurrengo aztergaiaren berri eman da. 

2.- 6.000 €tik gorako fakturak.

.- 2018.urtekoak: 53, 55, 57, 59, 61,eta 63 zkia. duten fakturen berri eman da. 2019.urteko  2 zkia.  
duena ere nai.

ZENBAKIA ZENBATEKOA.
53 24.131,04 €
55 52.162,94 €
55 35.747,24 €
59 54.490,05 €
61 65.817,70 €
63 32.235,13 €
2/2019 7.640,25.-€

Sra. Sukia: segidan aipatzen diren fakturen informazioa eskatu du:

1) SUHAR ARKEOLOGIA.
2) Goierriko Herrien Ekintza.- Formakuntza kurtsoak.
3) Udal aldizkaria. Arantxa Garín.

Alkate jaunak argitu dizkio.

Aldeko irizpena jaso dute.

3.- Kontu-hartzailetzan teknikari baten beharra dagoela eta udal Kontu-hartzaileak egindako 
txostena. 

Batzordeak erabaki du, hurrengo Tokiko Gobernu batzordearen deialdia egiten denean, udal kontu-
hartzailea bertara dadila bere eskaera azaltzeko eta arrazoitzeko, eta antzekoak diren udalek Kontu-
hartzailetza sailetan dituzten langile teknikoari buruzko informazioa eman dezala.

Mahai gainean geratu da.
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4.- Zerbitzuetako Buru lanpostua eta Arkitekto tekniko lanpostua sortzeko proposamena. 

Gobernu Batzordeak aldeko irizpena eman dio Zerbitzuetako Buru eta Arkitekto Tekniko bi lanpostu 
desberdin sortzeko proposamenari, eta horiek betetzen direnean gaur egungo Aparejadore lanpostua 
amortizatzeari. 

Lanpostuen Balorazio Batzordeari jakinarazi.

5.- Zerbitzu orokorretako peoi lanpostua: kale garbiketarako makina gidari

Batzordeak aldeko irizpena eman dio zerbitzu orokorretako peoi lanpostuaren 8 dotazioetatik bi 
lanpostu banandu eta zerbitzu orokorretako peoi/kale garbiketarako makina gidari izendatzeari, 
funtzio gisa kale garbiketarako makinarekin ibiltzea izango dutelarik eta gaur egungo peoi 
lanpostuetako bi dotazioak desagertu egingo dira bi lanpostu berriak betetzen direnean.  

Lanpostuen Balorazio Batzordeari jakinarazi.

6.- Hainbat txosten eta eskaera.

- 6.000 €tik beherako fakturak.

.- 6000 euroz azpiko fakturen zerrendaren berri eman da, 2018ko 52, 54, 56, 58, 60, 62 zenbakidunak 
eta 2019ko 1 zenbakiduna.  

Fakturei oniritzia eman zaie.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

- Altamirako estadioko lar artifiziala.  

Alkate jaunak esan du Majori Kiroldegia SMko Administrazio Batzordean proposatu zela 2019 urteko 
aurrekontuei begira Altamirako estadioko belar artifiziala berritzea. 

Horrez gain, adierazi du, urtarrilaren 30ean sozietatearen Administrazio Batzorderako deialdia egin dela 
eta 2019ko aurrekontuak proposatuko direla dagozkion inbertsioekin eta bertan jasoko dela zelaia 
berritzearen proposamena. 

Bere ustez garrantzitsuena da kirol instalazioen eremuetan burutuko diren beste lan batzuekin batera 
koordinatzea lan hau eta lanak era koordinatuan gainezartzea ahalik eta eragozpen gutxien sortzeko. 

Majoriko lanetako I. faseko obra-zuzendaritza gaia lantzen ari da. 

Caballero jaunak adierazi du bere taldeak ez duela oso argi.  Ez daki unerik aproposena den, izan ere, 
Majorirako aurreikusten ari diren inbertsioak handiak dira. 
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Atletismo pista berritzearena ez dute argi ikusten. 

Erabili beharreko material-mota ere aztertu behar da,  bere ustez Ordiziak ez baitu behar atletismo 
txapelketetarako eskatzen den materialik.  

Hainbat fasetan ere egin daiteke. 

Sukia andreak proiektua idatzita dagoen galdetu du.  

Alkate jaunak erantzun dio esanez ez dela beharrezkoa proiektua. 

Gaia Majori Kiroldegia SMko Administrazio Batzordeak aztertu zain geratu da. 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

- Langileen izendapen eta kontratazioei buruzko informazioa. 

Idazkariak 2018 urte bukaerako eta 2019 urte hasierako zenbait bitarteko funtzionarioren izendapenen 
eta kontratazioen berri eman du. 

- 1449/2018 Errege Dekretua, Udaltzaingoaren erretiro-adina murriztea onartzea.  Ondorioak.  

Idazkariak Gobernu Batzordeko kideei 1449/2018 Errege Dekretuari buruzko informazioa eman die, 
Dekretuak udaltzainen erretiro-adina murriztea onartzen du. 

Aztergai gehiago ez dagoenez, Lehendakari jaunak bilera amaitutzat eman du, eta honako akta jaso da; 
hori, nik, behin-behineko Idazkariak egiaztatzen dut.

ALKATEAK BEHIN BEHINEKO IDAZKARIAK
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En Ordizia, siendo el día 28 de enero de 2019 se reúne en el Salón de Plenos la JUNTA DE 
GOBIERNO LOCAL en Sesión ordinaria con la asistencia de las siguientes personas: 

ASISTENTES: 

PRESIDENTE: José Miguel Santamaría Ezeiza 

CONCEJALES PRESENTES: 

José Ignacio Iturrioz Gotor EAJ/PNV  
Jon Ander Caballero Zubelzu Ordiziako EH BILDU
Miren Alazne Sukia Galparsoro Ordizia Orain

CONCEJALES AUSENTES:

Iñaki Dubreuil Churruca ha excusado 
su asistencia

PSE-EE (PSOE)

SECRETARIA:
Ana Urkizu Kerejeta

ASUNTOS TRATADOS

ASUNTOS EN EL ORDEN DEL DÍA: 

1.- Aprobación de acta de la sesión ordinaria de fecha 12 de diciembre de 2018.
2.-  Facturas de importe superior a 6.000 €.
3.- Informe del Interventor municipal sobre necesidad de Técnico en el departamento de 
Intervención. 
4.- Propuesta de creación de puesto Jefe de Servicios y puesto Arquitecto Técnico. 
5.- Puesto peón de servicios generales: conductor barredora. 
6.- Informes y solicitudes varias.
- Facturas de importe inferior a 6.000 €.
- Césped de hierba artificial del estadio de Altamira. 
- Información sobre nombramientos y contrataciones de personal. 
- Real Decreto 1449/2018 de aprobación de reducción de edad de jubilación de la Policía 
Municipal. Consecuencias. 

ASUNTOS INCLUIDOS EN RUEGOS Y PREGUNTAS.

HORARIO

HORA INICIO: 15:15 horas. HORA FINAL: 16,10 horas.
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Abierta la sesión por parte del Sr. Presidente se da cuenta del primer punto del Orden del Día: 

1.- Aprobación del acta de la sesión de fecha 12 de diciembre de 2018

Propuesta

“Aprobar el borrador del acta de la sesión ordinaria de fecha 12 de diciembre de 2018”

Se aprueba el acta por unanimidad.

A continuación por parte del Sr. Presidente se da cuenta del siguiente punto

2.-  Relación de facturas de importe superior a 6000 €

.- Se da cuenta de la relación nº: 53, 55, 57, 59, 61, 63 del 2018 y número 2 del 2019.

NUMERO IMPORTE
53 24.131,04 €
55 52.162,94 €
55 35.747,24 €
59 54.490,05 €
61 65.817,70 €
63 32.235,13 €
2/2019 7.640,25.-€

Sra. Sukia:  Solicita información sobre las siguientes facturas.

4) Factura de SUHAR ARKEOLOGIA.
5) Factura de Goierriko Herrien Ekintza de cursos de formación.
6) Factura sobre trabajos de boletín municipal. Arantxa Garín.

El Alcalde le informa.

Se dictaminan favorablemente.

3.- Informe del Interventor municipal sobre necesidad de Técnico en el departamento de 
Intervención. 

La Junta determina que en la próxima junta de Gobierno Local que se convoque, el interventor 
municipal asista para justificar y argumentar su solicitud y a la vez informe sobre el personal técnico 
del que disponen los departamentos de Intervención de los ayuntamientos de parecido tamaño.

Queda pendiente.
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4.- Propuesta de creación de puesto de Jefe de Servicios y puesto de Arquitecto Técnico.

La Junta de Gobierno dictamina favorablemente la propuesta de crear dos puestos diferentes de 
Jefe de Servicios y Arquitecto Técnico y amortizar cuando los dos primero sean cubiertos, el actual 
puesto de Aparejador.

Dar traslado a la Comisión de Valoración de Puestos de Trabajo.

5.- Puesto peón de servicios generales: conductor barredora. 

La Junta dictamina favorablemente la propuesta de que de las 8 dotaciones del puesto de Peón 
de servicios generales, se desgajen dos puestos que se denominen peón de servicios 
generales/conductor de barredora que tendrá entre sus funciones la limpieza con vehículo barredora 
y que dos dotaciones del actual puesto peón de servicios generales sean amortizados cuando sean 
cubiertos los nuevos puestos.

Dar traslado a la Comisión de Valoración de Puestos de Trabajo.

6.- Informes y solicitudes varias.

- Facturas de importe inferior a 6.000 €.

.- Se da cuenta de la relación de facturas de importe inferior a 6000.-€,  números, 52, 54, 56, 58, 60, 62 
del 2018 y numero1 del 2019. 

Se da el visto bueno a las facturas.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

- Césped de hierba artificial del estadio de Altamira. 

Sr. Alcalde dice que en el Consejo de Administración de Majori Kiroldegia, S.L. ya se planteó incluir 
cara a los presupuestos de este año 2019 la renovación del césped de hierba artificial del estadio de 
Altamira.

Añade que este mismo miércoles, día 30 de enero se ha convocado Consejo de Administración de la 
sociedad y la idea es proponer los presupuestos del 2019 con las inversiones, en las que se 
contemplará la renovación del césped.

Considera que lo importante es coordinar este trabajo con otros que se van a ejecutar en el recinto de 
las instalaciones deportivas de manera que se solapen los trabajos coordinadamente para producir la 
menor molestia posible.

La dirección de obra de la I fase de las obras de Majori está trabajando sobre el tema.
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Sr. Caballero señala que su grupo no lo tiene nada claro. No sabe si es el momento oportuno porque 
de las inversiones de las que se están hablando para Majori son grandes.

La renovación de la pista de atletismo desde luego no lo ven claro.

También hay que estudiar el tipo de material que se va a utilizar porque considera que Ordizia no 
necesita el material que se exige para las competiciones de atletismo.

Podría hacerse también en fases diferentes.

Sra. Sukia pregunta si está redactado el proyecto. 

El Alcalde le responde que no es preciso proyecto.

Queda el tema pendiente de su análisis por el Consejo de Administración de Majori Kiroldegia, S.L.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

- Información sobre nombramientos y contrataciones de personal. 

La Secretaria informa sobre determinados nombramientos interinos y contrataciones realizadas a 
finales de año 2018 y principios del 2019.

- Real Decreto 1449/2018 de aprobación de reducción de edad de jubilación de la Policía Municipal. 
Consecuencias. 

La Secretaria informa a los miembros de la Junta de Gobierno sobre el Real Decreto 1449/2018 por el 
que se aprueba la reducción de la edad de jubilación delos policía locales.

A continuación por parte del Sr. Presidente se da cuenta del siguiente punto

7.- Ruegos y preguntas.

No hay.

Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Presidente levanta la sesión, de la que se extiende la 
presente, de todo lo cual, yo el Secretaria accidental, certifico.

EL ALCALDE LA SECRETARIA ACCIDENTAL
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